

《单词百科:retrieval是什么意思?retrieval怎么发音?retrieval的解释和用法》

英语单词retrieval是什么意思?retrieval怎么读?retrieval怎么发音?美加网为您整理了retrieval的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



retrieval怎么读

retrieval的读音:[r tri:vəl]

retrieval的意思

1、n.收回，挽回;检索;

retrieval的相关词组

1、information retrieval 信息检索，情报检索;

2、retrieval system 检索系统;

retrieval的近义词

- 1、reclamation n.开垦;开拓;改造;废物回收利用;
- 2、recovery n.恢复;改善;失而复得;监护室;
- 3、repossession n.取回, 恢复;重新占有;
- 4、rescue v.营救, 救助;

retrieval的双语例句

- 1、The ship was buried, beyond retrieval, at the bottom of the sea.

船已葬身海底, 无法打捞。

- 2、LOT of data retrieval, can automatically determine certain input errors, Amendment error, display the contents.

LOT数据的检索, 可以自动判定一定的输入错误, 修订错误, 显示内容。

- 3、Its real purpose is the launching and retrieval of small aeroplanes in flight.

它真正的用途是发射和收回飞行中的小型飞机。

- 4、If you need the login information for your account, please use the Account Retrieval System.

如果您需要的登录信息为您的帐户, 请使用帐户检索系统。

- 5、The FTPS Server is configured such that no file retrieval is possible.

FTPS服务器是组态的, 这样无文件检索变为可能。

- 6、Information retrieval: Billions of computers have files of information that are free for the taking.

信息提取: 数不清的计算机均有可免费提取的文件。

- 7、Natural language retrieval is the trend of information retrieval.

自然语言检索是情报检索的发展趋势。

8、The characteristics of the Information Intelligent Retrieval System on Campus Network is introduced.

对基于校园网的信息智能检索系统的特点作了介绍.

9、The book provides quick information retrieval functions and quick to borrow books, the return process.

提供快速的图书信息检索功能、快捷的图书借阅、归还流程.

10、a new system that should speed up information retrieval

能加速信息检索的新系统

11、Experiments show that the learned metrics can be used to significantly improve image retrieval performance.

试验结果表明,该方法能在学习样本极少的情况下提高检索的性能.

12、Automated Document Storage And Retrieval.

自动文档存储和恢复.

13、Content Based Image Retrieval CBIR has been a very active research area since 1990's.

基于内容的图像检索是90年代以来逐渐兴起的一个新的研究方向.

14、Video retrieval aim is to find the needed video slip from a mass of video data.

视频检索的目的就是要从大量的视频数据中找到所需要的视频片断.

15、Retrieval effectiveness and retrieval performance mainly depends on the structural pattern of information retrieval language.

情报检索语言的检索效率、检索功能主要取决于其结构模式.

16、In databases, an information retrieval service operated by Bibliographic Retrieval Services Inc. (USA).

在数据库业务中, 美国文献目录 检索服务 公司经营的一种信息检索业务.

17、methods of information retrieval



数据检索方法

18、(figurative)By then the situation was beyond retrieval (= impossible to put right) .

到那时，局势已无法挽回。

以上是美加网为您整理的retrieval怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于retri

eval的用法、retrieval的释

义、retrieval的相关详情请点击：<https://dict.tjqzz.com/retrieval>

